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Θέμα: Ενημέρωση για την πρόοδο του έργου αντιπλημμυρικής θωράκισης στον οικισμό 

Κρύα Βρύση, Δήμου Μαντουδίου-Λίμνης-Αγίας Άννας, Εύβοια 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Η περιοχή της Κρύας Βρύσης στην Εύβοια, υπέστη σοβαρές ζημιές από τις καταστροφικές 

πυρκαγιές του 2021 και τις επακόλουθες πλημμύρες. Αυτά τα φαινόμενα ανέδειξαν την επείγουσα 

ανάγκη για έργα αντιπλημμυρικής προστασίας. 

Στο πλαίσιο αυτό, σχεδιάστηκε έργο διευθέτησης του ρέματος Βούδωρος, με περιοχή 

παρέμβασης εντός της Δημοτικής Ενότητας Κηρέως, πλησίον του οικισμού Κρύας Βρύσης, που 

περιλαμβάνει τεχνικές παρεμβάσεις μήκους 3,7 χλμ.  

Η Απόφαση Έγκρισης Περιβαλλοντικών Όρων (ΑΕΠΟ) για το έργο με ΑΔΑ: 9ΠΨΤΟΡ10-ΒΦ1  

υπογραμμίζει την ανάγκη προστασίας της περιοχής, η οποία περιλαμβάνει τον αρχαιολογικό χώρο 

της Αρχαίας Κηρίνθου και θεσμοθετημένους υδροβιότοπους, ενώ καθορίζει βασικές 

προϋποθέσεις όπως η αποκατάσταση του τοπίου και η τήρηση της δασικής και αρχαιολογικής 

νομοθεσίας. 

Ενόψει του χειμώνα και της αυξημένης πιθανότητας για έντονα πλημμυρικά φαινόμενα, είναι 

κρίσιμο να διασφαλιστεί ότι οι διαδικασίες υλοποίησης προχωρούν με ταχύτητα και 

αποτελεσματικότητα. 
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Επειδή η Κρύα Βρύση και οι κάτοικοί της παραμένουν εκτεθειμένοι σε κινδύνους από πιθανές 

πλημμύρες. 

Επειδή η έγκαιρη ολοκλήρωση του έργου είναι ζωτικής σημασίας για την ασφάλεια και την 

ποιότητα ζωής των πολιτών. 

Ερωτάσθε, 

1. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η εξέλιξη των εργασιών για το έργο διευθέτησης του ρέματος 

Βούδωρος; 

2. Έχει ολοκληρωθεί η εξασφάλιση της χρηματοδότησης και η ανάθεση της εργολαβίας; 

3. Υπάρχει συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα για την έναρξη και την ολοκλήρωση του έργου; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 
          
 
 

Καζάνη Αικατερίνη 
 




